
                                     Protokół zebrania z dnia 28.09. 2023 
 

1. Letnie spływy 
2. Czy jeszcze będziemy pływać? 
3. Sprawy różne 

 
    
    Przy podpisywaniu Listy Obecności prezes klubu powiadomił zebranych o usprawiedliwieniu 
swojej nieobecności przez Alicję K. i Andrzeja K. Pozostali nieobecni na zebraniu członkowie 
klubu nie odzywali się. 

1. Rozpoczął Leszek, barwnie i szczegółowo opowiedział o klubowym spływie na Wdzie 
( fotoreportaż na stronie klubu).Kolega Piotrek opowiedział o niemęskim spływie na Warcie. 

Koleżanka Danuta opowiedziała o nocnym spływie na Zalewie Koronowskim na którym spotkało 
się kilka bydgoskich klubów. Prezes wyraził żal że nasz klub nie został o tej imprezie 
powiadomiony. Współpraca międzyklubowa leży kompletnie od lat, ktoś się nieraz odezwie jak 
chce za darmo kajak lub sprzęt. Wyjątkiem jest Włocławskie Towarzystwo Wodniaków które 
zaprasza i powiadamia o swoich imprezach. 
Były jeszcze rodzinne klubowe spływy na jeziorach sepoleńskich i na Dobrzycy. 
 

2. Prezes potwierdził odwołanie spływu kajakowego „Barwy Jesieni”. Spowodowane jest to 
niedyspozycją właściciela bazy- stanicy Nad Kamionką. W sąsiedniej stanicy PTTK nie 
było wolnego ani jednego domku. W miejsce odwołanego spływu Leszek zaproponował 
abyśmy wzięli udział w spływie na rzece Rurzycy w terminie 13-15. X. 2023. 

 
3. Klub Narciarski SKI-POW będzie obchodził swoje 35-lecie powstania, jesteśmy zaproszeni. 

Wspomnieliśmy naszego kolegę, kajakarza Lecha Kaczmarka który zmarł w ostatnim 
czasie. Na jego pogrzeb licznie przybyły osoby z naszego klubu. 

 
Prezes poruszył temat klubowego spotkania opłatkowego z mocnym naciskiem na sobotni termin 
takiego spotkania. Zebrani w całości wypowiedzieli się za wariantem spotkania w restauracji 
TOBIASZ i przyjęli cenę graniczną 150 zł od osoby. Imprezę zorganizuje wiceprezes klubu, Piotrek 
Paradowski. Listę uczestników prowadzi Adam Nawrotek. 
 
Na tym zebranie zakończono 
 
                                                                                                              Protokołował 
                                                                                                            Adam Nawrotek 


